
Online bouwinfo voor iedereen 
Op de website www.rkz.nl/bouw vind je ons bouwnieuws (ook deze brief) en informatie over eventuele omleidingen of mogelijke 
(verkeers)overlast voor onze patiënten, bezoekers, buren en natuurlijk al onze collega’s. 

Anders werken in het RKZ
Status werkzaamheden (ver)bouw

Het werk aan de renovatie en nieuwbouw gaat in rap tempo door. Er worden schetsen gemaakt, die schetsen worden 
gedetailleerder. Collega’s geven in spiegelsessies hun commentaar, de architect tekent vervolgens een volgende versie. En zo 
hopen we in de zomer het ontwerp voor de nieuwbouw af te maken. Met een spoedplein op de begane grond, waar nu de 
invalidenparkeerplaats is. Op de eerste verdieping de radiologie. En daarboven het nieuwe OK-complex. In 2024 moet het 
allemaal klaar zijn voor gebruik. Daarna is er ruimte om het bestaande gebouw op te knappen.

Ondertussen zijn we met iets bezig wat minstens zo belangrijk is. Het nieuwe Rode Kruis Ziekenhuis is namelijk veel meer 
dan een lading fris geboetseerd beton. Het is vooral een nieuwe manier van zorg verlenen. ‘Anders werken in het nieuwe 
RKZ’, heet het bijbehorende programma in ons Manifest. Door dat anders werken zien we nu al veel minder patiënten op de 
poli. Vaak kan een gesprek ook met een telefonisch consult. Lekker makkelijk voor de patiënt! Het scheelt een hoop drukte 
op de parkeerplaats, wat nodig is als er parkeerplekken verdwijnen vanwege de nieuwbouw. 
Veel behandelingen kunnen tegenwoordig zonder een ziekenhuisopname. Fijn voor de patiënt, want die kan in eigen bed 
genezen. Onze verpleegkundigen zijn gastvrij, maar thuis voelen mensen zich meestal toch net nog wat lekkerder. Het 
scheelt bedden in het te renoveren beddenhuis. Bedden die we hard nodig hebben om de groeiende zorgvraag weer op te 
vangen. Want ook Beverwijk gaat flink bouwen. Er komen zeker 5000 woningen bij en de huidige inwoners worden ouder. 
Die vergrijzing vraagt ook weer om ‘anders werken in het nieuwe RKZ’. We gaan steeds meer met onze ketenpartners doen. 
Met Viva! bijvoorbeeld, waarmee we gaan kijken hoe spoedzorg voor ouderen niet vanzelfsprekend in een ziekenhuisbed 
eindigt. Dus kijk niet gek op als Viva! straks actief is op ons spoedplein. 

Kortom, nieuwbouw is geen feestje van architect en aannemer, maar onderdeel van ons eigen verhaal over hoe we de zorg 
van de toekomst willen verlenen. Dat is de essentie van het nieuwe Rode Kruis Ziekenhuis.

Hugo Keuzenkamp 
Raad van bestuur
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Sinds begin dit jaar zijn de projecten Laboratorium op 1e verdieping en KNO op begane grond in volle gang. Waarschijnlijk is 
dit voor velen niet ongemerkt voorbij gegaan, verbouwen geeft helaas overlast. Gelukkig zijn de omliggende afdelingen daarin 
begripvol en meewerkend. Een mooie samenwerking waar we ze zeer dankbaar voor zijn. We moeten nog even door en we 
krijgen vast nog overleast op andere plekken. Maar! Met de huidige ervaring kijken we met vertrouwen dit periode tegemoet.



Indrukwekkende nieuwe ruimte Lab 
De bouw van het lab is onderverdeeld in tien fases. 
Momenteel zijn we bijna aan het einde van fase 4: het 
opleveren van een ruimte waar de nieuw aangeschafte 
apparatuur kan staan. Hiervoor zijn muren tussen 
verschillende kleine ruimtes en de gang weggebroken.

In het afgelopen jaar zijn we in verband met de aanschaf 
van de nieuwe apparatuur druk bezig geweest met het 
valideren van nieuwe analyzers, het schrijven van zo’n 90 
nieuwe voorschriften en het programmeren van iedere 
labtest in de software. De komende tijd starten we met 
het inwerken van alle analisten. Bij elkaar een gigantische 
klus, naast de bouwwerkzaamheden en uiteraard het 
leveren van de service die jullie van ons gewend zijn. 

Fase 5 t/m 9 vinden plaats in de ‘oude’ labruimte. Tijdens 
de bouwactiviteiten wordt er steeds een gedeelte 
van het lab ontruimd en moeten de analyses op een 
andere plaats verricht worden. Het blijft dus nog even 
‘kamperen’. Volgens planning hebben we in de eerste 
week van juli weer een net en opgeruimd lab.  

Verbouwen in fases 
De verbouwing van het LAB is in fasen opgedeeld. De komende weken wordt de zogenaamde track (geautomatiseerde labstraat) 
gerealiseerd. Daarna volgen nog enkele verbouwingen tot en met medio juli. 
Voor de nieuwe KNO-afdeling is alles ‘vanaf het beton’ weer opnieuw opgebouwd. De nieuwe afdeling krijgt onder andere nieuwe 
audiocabines en KNO meubels. Tevens zullen er, voor het eerst in ons ziekenhuis, klimaatplafonds worden toegepast. Een stapje in de 
verduurzaming. De verbouwing zal lopen tot begin mei en eind mei later zal de nieuwe KNO gebruik in genomen kunnen worden.

Karon Bulterman
Projectleider LAB/KNO/MRI

Hotfloor plannen op stoom 
De afgelopen periode is het ontwikkelen van de plattegronden 
van de ‘hotfloor’ flink op stoom gekomen. Met veel interesse 
heb ik de tweede gebruikerssessie van het spoedplein 
bijgewoond. Tijdens deze sessie nam de architect een brede 
afvaardiging van onder andere de SEH, AOA, Radiologie, EHLH 
en CCU mee in de nieuwe versie van de plattegrond. Er werden 
kritische vragen gesteld over de locatie van bepaalde ruimtes 
en capaciteiten van bepaalde apparatuur, zoals de CT-scan en 
de Bucky. Hier komt de rol van Siemens Healthcare goed van 
pas. Hoewel dit mijn eerste bijeenkomst met de gebruikers 
bij het RKZ is, werd ik enthousiast over de betrokkenheid van 
de medewerkers. Deze betrokkenheid zie ik ook in de andere 
overleggen met de gebruikers van bijvoorbeeld de OK en 
Radiologie. 

De planning voor de nieuwbouw van de ‘hotfloor’ is strak en 
daarbinnen is maar ruimte voor een beperkt aantal gebruikers- 
en spiegelsessies. Het is aan het bouwbureau om samen met 
het management en de afdelingen om er voor te zorgen dat 
de juiste werkzaamheden op de beste manier plaats kunnen 
vinden. Dit houdt voor sommige processen in dat die anders 
zullen lopen dan nu het geval is. 

In mijn eerste vier weken bij RKZ valt het mij op dat de 
organisatie staat te popelen om de realisatie van de ‘hotfloor’ te 
starten. Als het aan mij en aan mijn team ligt zal begin 2024 de 
‘hotfloor’ ook in gebruik worden genomen.
De komen nieuwsbrieven zal ik jullie aan de hand van 
verschillende thema’s meenemen in allerlei aspecten van het 
bouwproces. 

Daan Garretsen
Bouwdirecteur
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Poli KNO kijkt met plezier terug op 
hun verbouwing
En dat met de bouw nog in volle gang! ;-)

Het heeft even geduurd, maar toen was het zo ver. 
Op maandag 18 januari 2021 ging de sloophamer 
in poli KNO. Met 5 man sterk (artsen en assistentes) 
vullen en stickeren we de stapels verhuisdozen 
en met hulp van Transport, MIZ, TD en Automatisering 
wordt alles overgebracht naar ons tijdelijk onderkomen 
op de kinderpoli (twee spreekkamers), waar we door  
de lieve collega’s hartelijk zijn ontvangen!

Ons tijdelijk onderkomen is prachtig ingericht door  
MediTop en met de hulp van de collega’s van de  
bovengenoemde diensten, wordt alle apparatuur 
aangesloten en kunnen we donderdag 21 januari 2021 
in twee spreekkamers onze poli hervatten. Ook voor 
onze collega’s Petra en Lot is een tijdelijke audiocabine geplaatst in de ‘bezemkast’ door Acoustair. Dit klinkt heel oneerbiedig, 
maar het is een prima ruimte geworden en alles werkt. Zo kunnen ook zij het audiologie-spreekuur voortzetten.

Naast de KNO-unit staat er heel wat apparatuur in een betrekkelijk kleine ruimte en samen met het bureautje van de assistente 
en onze koffie-corner lijkt het af en toe net op kamperen, maar… dat maakt het ook wel weer gezellig! 

Het leuke van werken op een nieuwe locatie binnen het ziekenhuis, is dat je ook weer eens andere collega’s spreekt, zoals 
de dames van cardiologie. “Goedemorgen…, fijne avond…, en soms is er even tijd voor een kort praatje. Ook zorgt de poli 
cardiologie voor onze mobiele Stroboscoop, die staat opgeslagen in één van de spreekkamers van de cardiologen. Wanneer 
we deze gebruiken, moeten we even storen, maar krijgen altijd een vriendelijk woordje van de cardioloog dat hij/zij er goed op 
heeft gepast.

De afgelopen 12 weken waren druk, af en toe rommelig, maar al met al is het best goed verlopen, al missen we natuurlijk wel 
onze behandelkamers voor de ingrepen/ verrichtingen en vooral een behandelbank voor de hevige bloedneuzen en de mensen 
met duizeligheidsklachten. Gelukkig kunnen we ook hiervoor af en toe bij de kinderpoli terecht.

De eerste tijd werd er op de oude poli alleen gesloopt, maar de laatste weken begint er schot in te komen en na 12 weken 
kunnen we al heel goed zien hoe de ruimtes gaan worden. 

Als gebruiker (samen met artsen en collega’s) voel ik me direct betrokken bij de verbouwing en mag ik  in de “gebruikers 
overleggen” mijn ideeën spuien en mening geven. Het is me duidelijk geworden dat er heel veel bij komt kijken! Vooral de 
samenwerking met alle afdelingen en betrokken partijen intern en extern, is ontzettend belangrijk. Dit zorgt voor een goede 
voortgang en uiteindelijk het beste resultaat. 

We gaan nog niets verklappen, maar de poli krijgt een extra tintje, die voor de patiënten en voor ons zelf zal zorgen voor een 
extra beleving. Langs deze weg wil ik iedereen, van de verschillende afdelingen, ontzettend bedanken voor de super fijne 
samenwerking intern, maar ook extern met MediTop en Olympus. Het voelt echt als één RKZ-familie. 

Ingrid 
(poli KNO)
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